
國立中央大學太空及遙測研究中心 誠徵助理教授（含）以上專任（案）教師數名 

 

應徵資格：具遙測理論或相關應用領域博士學位，以下列背景者尤佳： 

微波遙測與合成孔徑雷達、影像訊號處理分析、攝影測量、電腦視覺、導航系統或定位、

環境(太空、大氣、海洋、地質)遙測、地理資訊與空間分析等。  

 

截止收件日期： 

民國 106 年 12 月 31 日前(郵戳為憑)將資料寄(或送)達國立中央大學太空及遙測研究中心，

所寄資料恕不退回。 

 

預定起聘日期：民國 107年 8月 1日 

 

檢具資料： 

(1) 個人履歷(含聯絡地址、電話、及 E-mail) 

(2) 學經歷證件影本 

(3) 大學和研究所成績單（國外學歷須經駐外單位驗證） 

(4) 近五年之研究論文著作（三至五篇最近五年重要著作之抽印本，其中一篇自行指定為

代表作） 

(5) 教學及研究計畫書 

(6) 三封介紹信 

(7) 其它有助於瞭解申請者背景之資料 

 

申請者請於信封外註明「應徵 太空及遙測研究中心教師」，將以上資料函寄至： 

(32001)桃園市中壢區中大路 300號 國立中央大學太空及遙測研究中心 張中白 主任收 

 

聯絡電話：(03)4227151 轉 57605   

相關資訊請參閱網站：http://www.csrsr.ncu.edu.tw/



Tenure-track or Project Assistant/Associate/Full Professor 

in Satellite Remote Sensing, Photogrammetry, or Geographic Information System 
 

The Center for Space and Remote Sensing Research (CSRSR) at National Central University, Taiwan 

invites applications for multiple tenure-track or project faculty positions in satellite remote sensing 

(microwave/radar), photogrammetry, or geographic information system. The position will be filled on 

all levels, effective August 01, 2018. Successful candidates are expected to demonstrate a commitment 

to excellence in research and teaching in both undergraduate and graduate levels. 

 

Requirement: 

Candidates must possess a PhD degree in remote sensing or closely related fields. Desired fields of 

expertise include: microwave remote sensing, synthetic aperture radar, image and signal processing, 

photogrammetry, computer vision, navigation system and positioning, environmental (space, 

atmospheric, oceanic science or geology) remote sensing, or geographic information sciences and 

spatial analysis. 

 

Qualified applicants should email: 

(1) Cover letter and curriculum vitae 

(2) Proof of PhD diploma  

(3) Transcripts of graduate study  

(4) Publication list and reprints of up to five recent publications 

(5) Statements of research and teaching interests 

(6) Three recommendation letters 

(7) Other supporting materials 

 

 Application package should be sent to degree@csrsr.ncu.edu.tw by December 31th, 2017. Please 

mention the position applied for in the subject. 

 Only shortlisted candidates will be contacted.  

 Please visit http://www.csrsr.ncu.edu.tw for more information about CSRSR. 

 

Professor Chung-Pai Chang 

Center for Space and Remote Sensing Research 

National Central University 

No. 300 Jhongda Rd., Jhongli District, Taoyuan City 32001, TAIWAN 

Tel: +886-3-4227151 ext. 57605 

Fax: +886-3-4254908 
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http://www.csrsr.ncu.edu.tw/

